
  
LAF Prezidija 15.06.2022 sēdes protokols 

 

Sēdes numurs: 06/2022; Vieta: LAF Birojs G.Zemgala gatve 71 /Zoom  

Laiks #. Darba kārtība Piezīmes  

18:00 1. Darba kārtības apstiprināšana: 

- darba kārtības papildināšana 

 

18:05 2. SAK un TD ziņojums par miniralliju Sarma 

un atbilde uz 5. sēdes TD iesniegumu 

E.Kalve  

R.Elbakjans 

18:30 3 TD ziņojums par A.Šimkus iesniegumu R.Elbakjans 

18:40 4.  RAC.LV iesniegums  

19.00  5. Dažādi 

- FIA Motorsport games 

- Nolikumu labojumi saistībā ar jauno kodeksu 

- Sporta automašīnu reģistrācija 

- Drošības ekipējuma glabāšana Biķerniekos 

 

Informācija komisijām pievērst uzmanību 

nolikumiem. 

J.Krastiņš 

J.Krastiņš 

 

19.30  6. Nākamās sēdes datuma noteikšana Pēc nepieciešamības 

 

Prezidija sēdē piedalās ar balsstiesībām: 

1. Jānis Naglis, Viceprezidents 

2. Gunārs Kosojs, FIA Pārstāvis Off -road, 

3. Linda Medne, Ģenerālsekretāre 

4. Eduards Kalve, SAK p-ājs 

5. Krišjānis Vīdušs Trofi reidu k –pājs 

6. Elīne Berķe Drifta&Dragreisa k. p-āja  

7. Reinis Lilienšteins Krosa k p-ājs 

8. Jānis Ducmanis, Šosejas k. p-ājs-  

 

 

Pieaicinātie: J. Vorobjovs, J.Vītols, V.Kalve, D.Politiko, 

J. Sniedzāns, U. Zanbergs 

       Pilnvaras: R. Strokšs Rallija k. p-pājs pilnvaro J. 

Krastiņu, A. Zvingevics, Viceprezidents pilnvaro L.Medni 

 

Sēdi protokolē: Z. Lielkāja 

 

ZOOM 

1. V. Brutāns, Kartinga k. p-ājs  

2. R. Kisiels, Prezidents 

3. J. Krastiņš, Viceprezidents  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana un papildināšana 

 

L.Medne iepazīstina ar darba kārtību un lūdz to apstiprināt. 

 

Nolēma: Apstiprināt kārtējās sapulces darba kārtību. 

Balsojums: 

PAR – 13  R. Kisiels, J.Naglis, G.Kosojs, L.Medne (+A.Zvingevics), J.Krastiņš (+R.Strokšs), E.Kalve, K.Vīdušs, 

E.Berķe, R. Lilienšteins, J.Ducmanis, V.Brutāns 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

2. SAK un TD ziņojums par miniralliju Sarma un atbilde uz 5. sēdes TD iesniegumu 

 

E. Kalve iepazīstina ar informāciju, iesniegumu. Norisinās diskusija. 

 

R. Elbakjans, sacensību novērotājs – lielai daļai sportistu automašīnu uzstādīti rezunatori. 

 

J.Vorobjovs – organizatori veikuši labu darbu – izveidotas kabatas, ātruma slāpētāji, zīmes pirms līkumiem. Ja trasi 

turpinās šādi izkārtot un pilnveidot, nav nepieciešams iejaukties ar restriktoriem. 

 

J.Krastiņš – laba tendence, ka 30% no automašīnām ir ievietoti pusloki. Jāpieturās pie vērtībām, kas ir Standarta 

automobiļu komisija. Priekšlikums no SAK, kā cīnīties pret sporta auto datoriem un detaļām standarta automašīnās. 

Šajā gadā būtu jāvēro sacensības un attīstība. 

Nolēma:  



1. Uz nākamo Prezidija sēdi no SAK 2023. gada performances ierosinājumi. Trašu sagatavošana pēc Gulbenes 

piemēra. 

2. Tehniskais dienests iesniedz sarakstu ar svarīgākajām sporta detaļām, kuras būtu jāpārbauda, jāaizliedz 

izmantot standarta automašīnās. 

Balsojums: 

PAR – 13  R. Kisiels, J.Naglis, G.Kosojs, L.Medne (+A.Zvingevics), J.Krastiņš (+R.Strokšs), E.Kalve, K.Vīdušs, 

E.Berķe, R. Lilienšteins, J.Ducmanis, V.Brutāns 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

19:12 J. Vorobjovs, E. Kalve, V.Kalve, D.Politiko, J. Sniedzāns iziet no LAF biroja 

 
3.TD ziņojums par A.Šimkus iesniegumu  

 

L.Medne izsaka priekšlikumu iesniegumu nosūtīt LAF Tehniskajam dienestam, dienests ziņojumu iesniedz LAF 

Prezidijam nākamajā sēdē. 

 

Nolēma: Iesniegumu nosūtīt LAF Tehniskajam dienestam, dienests ziņojumu iesniedz LAF Prezidijam nākamajā sēdē. 

Balsojums: 

PAR – 12  R. Kisiels, J.Naglis, G.Kosojs, L.Medne (+A.Zvingevics), J.Krastiņš (+R.Strokšs), K.Vīdušs, E.Berķe, R. 

Lilienšteins, J.Ducmanis, V.Brutāns 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

4.Biedrības RAC.LV iesniegums 

 

L.Medne iepazīstina ar iesniegumā ietverto. LAF Krosa komisija neatbrīvo no 500 EUR maksas komisijai par 

pasākuma rīkošanu. Jāizskata jautājums par 250 EUR LAF sekretariāta maksu.  

 

R.Lilienšteins izskaidro LAF Krosa komisijas nostāju šajā jautājumā 

 

Norisinās diskusija par LAF sekretariāta maksas atcelšanu/piemērošanu. 

 

Nolēma: Pieņemt zināšanai LAF Krosa komisijas nostāju, kā arī neatbrīvot sacensību rīkotāju, Biedrību “RAC.LV”, no 

LAF sekretariāta maksas 250 EUR. 

Balsojums: 

PAR – 12  R. Kisiels, J.Naglis, G.Kosojs, L.Medne (+A.Zvingevics), J.Krastiņš (+R.Strokšs), K.Vīdušs, E.Berķe, R. 

Lilienšteins, J.Ducmanis, V.Brutāns 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 
5.FIA Motorsport games 

 

L. Medne iepazīstina ar šī brīža situāciju – ir nosūtīti atgādinājumi komisijām, iepriekš pieņemtajiem sportistu 

pieteikumiem. Izsludinām pieteikšanos uz trūkstošajām disciplīnām. Noteikts 1. augusts, kad jāsniedz gala lēmums no 

sportistiem. Komisijas izvērtē un izstrādā kritērijus atlasei uz MSG.  

 

Nolēma: Pieņemt zināšanai un noteikt komisijām izstrādāt kritērijus atlasei uz MSG, ja pieteikti vairāki kandidāti. 

Balsojums: 

PAR – 12  R. Kisiels, J.Naglis, G.Kosojs, L.Medne (+A.Zvingevics), J.Krastiņš (+R.Strokšs), K.Vīdušs, E.Berķe, R. 

Lilienšteins, J.Ducmanis, V.Brutāns 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 
6.Nolikumu labojumi saistībā ar jauno kodeksu 

 

L. Medne atgādina komisijām par atsaucēm uz LAF kodeksu, pārbaudīt punktus, kuriem ir jābūt ietvertiem nolikumos.  

 

Nolēma: Noteikt komisijām pārskatīt dokumentāciju un nepieciešamības gadījumā to labot. 

Balsojums: 

PAR – 12  R. Kisiels, J.Naglis, G.Kosojs, L.Medne (+A.Zvingevics), J.Krastiņš (+R.Strokšs), K.Vīdušs, E.Berķe, R. 

Lilienšteins, J.Ducmanis, V.Brutāns 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

 

 

 



7.Sporta automašīnu reģistrācija 

 

J.Krastiņš izklāsta informāciju par saņemtajiem jautājumiem no sportistiem. Paceļ tematu par sporta automašīnu 

numuriem. Norisinās diskusija 

 

Nolēma: Pieņemt zināšanai un turpināt šī temata virzību. 

Balsojums: 

PAR – 12  R. Kisiels, J.Naglis, G.Kosojs, L.Medne (+A.Zvingevics), J.Krastiņš (+R.Strokšs), K.Vīdušs, E.Berķe, R. 

Lilienšteins, J.Ducmanis, V.Brutāns 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 
8.Drošības ekipējuma glabāšana Biķerniekos 

 

E.Berķe izklāsta savu viedokli par ekipējuma nepieciešamību glabāt Biķerniekos, lai motivētu rīkotājus, kuri rīko 

sacensības Biķerniekos – izmantot tās. 

 

J.Krastiņš uzsver iekārtu vērtību. Kurš būs atbildīgs par tā drošību tur, kurš uzņemsies sagatavot pieņemšanas-

nodošanas aktu. Jāizrunā ar N.Lagzdiņu un Biķernieku trasi par iespējām. Izsaka pieņēmumu, ka šī lieta atrisināsies tad, 

kad būs sagatavots un aprīkots drošības ekipējuma auto. 

 

Norisinās diskusija. 

 

Nolēma: Pieņemt zināšanai un virzīt šī jautājuma izskatīšanu citā sēdē. 

Balsojums: 

PAR – 12  R. Kisiels, J.Naglis, G.Kosojs, L.Medne (+A.Zvingevics), J.Krastiņš (+R.Strokšs), K.Vīdušs, E.Berķe, R. 

Lilienšteins, J.Ducmanis, V.Brutāns 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

Nākamā LAF Prezidija sēde 13. jūlijā 


